
- 

 Referat LOKALRÅDET Nors, Tved og Ø. Vandet. 

Den 27.1 2025 

NB: Projektleder for Områdefornyelsen Rene Meldgaard deltager i mødet. 

NB: Formandsskabet for Borgerforeningen deltager i mødet jfr. Aftale herom. 

Afbud: Jens Fredriksen, Casper Søe-Larsen, Mads Vester 

Punkt Dagsorden Referat/beslutninger 

1. 
 

Velkomst v/formanden 
 

Velkommen 

2. 
 
 

Økonomi v/ Inger 
 

Saldo 30.098,40 kr. på Lokalrådets konto 
30.000 som er øremærket til Ø. Vandet 

3. 
 
 
 
 
 

Status og dialog vedr. 
Områdefornyelsen. 
Der vil blive gennemgået 
nyligt modtaget skitse – 
Dispositionsforslag fra vore 
Arkitekter BY+LAND. 
Trafiksikkerheden i 
projektet. 
Herunder oplysninger om 
aktuel økonomiramme for 
Områdefornyelsen. 
v/alle 
Herunder oplysninger om 
status for det potentielle 
Vuggestueprojekt. 
 

Gennemgang af medsendte skitse og efterfølgende 
bemærkninger 
Fra Nors Hallen:  
Vi har igen måtte konstatere at vores ønske fra Nors Hallen om 
et rimeligt antal parkeringspladser ikke er opfyldt, trods 
gentagende anmodninger. Dette har vi diskuteret, vi kan ikke 
drive en forretning uden et passende antal parkeringspladser. 
Da Nors Beboerhus er af ældre dato fra 1972, og i den 
kommende fremtid vil kræve en renovering, som vil løbe op i 
ca. 700.000 kr., har vi tænkt alternativt. Vi har derfor et forslag 
om at vi vil nedlægge Nors Beboerhus dets nuværende form og 
flytter vores aktiviteter over i Nors Hallen. På den måde vil vi i 
Nors Hallens bestyrelse styrke og søge at sikre Nors Hallen for 
fremtiden. 
Den nye mulighed med nedlæggelse af Nors Beboerhus i den 
oprindelige form, giver mulighed for at overtage huset og 
indrette madpakkehus, på den måde vil det indgå i en ny plan 
for Bytorvet. 
 
Leo efterlyser om der muligheder for kørestole og bruger af 
rollatorer fra torv til Købmand, dette er ikke med i skitsen og 
der er ikke mulighed for at lave en rampe. Der er usikkerhed 
omkring en sikker skolevej og mødre med barnevogne, får de 
bedre muligheder. Det kan være svært at se på skitsen. 
Vi er enige om følgende for at komme videre med plan for 
Bytorvet: 

1. Rene vil undersøge ved forvaltningen i Thisted 
Kommune, om plan for at etablere vuggestue i Nors 
Beboerhus har hold i virkeligheden, da det vil have stor 
betydning for økonomien i Nors Beboerhus. 

2. Afklaring I Nors Hallens bestyrelse omkring plan for 
Nors Beboerhus. 

 



- 

4. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Status, initiativer ideer vedr. 
FIF-huset, skiltning, 
infotavler og øvrige tiltag på 
området samt området ud 
mod Kirkebyvej. Ses i 
sammenhæng med det 
øvrige Torveprojekt 
v/udvalget (Jens/Karen og 
Jens Otto) samt alle. 

Plancher over indhold i blomsterkasserne opsættes til foråret. 
 
Der opsættes en Info tavle til lokale opslag for Nors By, dette 
udføres af Brobyggerne. 
 
Jordstykke modsat FIF huset indtænkes i kommende torv og 
evt. vandopsamling. Der skal indtænkes ideer ved udvalg for 
området, Jens Otto, Jens og Karen 
Skraldespanden ved FIF huset mangler plan for tømning indtil 
videre. Indtil videre løses opgaven af det grønne hold 
 

5. 
 
 
 

Status vedr. Stiprojekt 
mellem Dalen og Kirkebyvej 
v/Leo 
 

Projektet sættes i gang når jordforholdene er i orden.  
Leo står for dette. 

6. 
 
 
 
 
 

a. Eventuelle nye ønsker om 
tiltag i områderne Øster 
Vandet og Tved.?? 
 
Status vedr. et muligt projekt 
i Tved v/Daniel. 
 
b. Evt. projektideer/ønsker 
til fondsansøgninger, LUF 
m.v.  
v/alle 
 

Vi prøver at rette en henvendelse til evt. interesserede i Ø. 
Vandet for at få en repræsentant i Lokalrådet.  
Inger henvender sig til Pia og undersøger om der kan findes 
repræsentant. 
 
Daniel har henvendt sig til ejer af et jordstykke midt i Tved, som 
vil stille et jordstykke til rådighed og få oprettet et mødested 
med bålhytte/bål  
Ejer vil søge om at få frigjort jorden, som er paragraf 3 jord ved 
Thisted kommune. Dette afventer vi 
Vi er positive indstillet overfor projektet. 
 
 

7. 
 
 

 
Fastlæggelse af dato og sted 
for Årsforsamlingsmødet i 
April. Herunder stillingtagen 
til forslag om, at vi laver 
Borgermøde med 
forelæggelse og dialog vedr. 
Dispositionsforslag for 
Bytorvet m.v. samme dag. 
Drøftelse og stillingtagen til 
valg af Rådsmedlemmer. 
v/alle 
 

Følgende 4 Rådsmedlemmer er på valg: 
Pia Tavs Vistisen: genopstiller ikke. 
Karen Berg: genopstiller 
Inger Svane: genopstiller 
Jens Otto Nystrup: genopstiller 
Følgende suppleanter er på valg – 1. års funktion.: 
1.Supl. Hanne Nielsen 2. Supl. Kirsten Harbo Andersen  
 Revisor:Hans Jørgen Birk er på valg. 1. år 
Revisorsupl: Ingrid Ottesen er på valg 1.år 
 
Årsforsamling afholdes i april den 29. kl. 19.00 i Nors Hallen 
Nors Hallen er bestilt 

8.  
Drøftelse og stillingtagen til 
Skovrejsnings 
Projektet på arealet bag 
Fodboldgolf – tidsplan og 
beplantningsskitse herunder 
aftale med Growing Trees – 
v/ Alle 

 
Jordstykket ved Fodboldgolf som skal tilplantes med træer, kan 
ikke afgive af lejer før 1.11 2025, grundet efterafgrøder. 
Vi planlægger at starte med skovrejsning den 1.11 2025 
Rene har kontakt til Growing Trees. 
Der er flere forslag om mere jord til skov beplantning, blandt 
andet langs fodboldgolf mod vest ned til Thisted Vands 
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vandbassinerne, det er der enighed om vi vil prøve at henvende 
os til ejer af jorden med henblik på salg. 
Rene, Esben og Jens Otto henvender sig til ejer af jorden 
 

9.  Cykelsti – Bangsmindevej  - 
status v/ Rene, Casper og 
Daniel 

Intet nyt 
 
 
 

 
10. 
 

Status for mødetidspunkt 
med forvaltning og 
udvalgspolitikere vedr. 
behovet for byggegrunde 
m.v. i vort område og status  
vedr. VE-projekter v/Casper 
 

Intet nyt -åbenbart 
 
 
Orientering ved Esben om arbejdet i VE foreningen 

 
11. 
 
 
 

Status samt fortsat drøftelse 
af evt. initiativer vedr. de 
trafikale forhold fra 
Tråbakken/Holmevej 
gennem Nors Kirkeby v/alle 

 
Der er oprettet en spærreflade fra Tråbakken 
 
 
 
 

12 12. a. Eventuelt 
12.b. Tid og sted for næste 
møde 

Ny vej ved købmanden er projekteret og sættes i gang snarest 
her i foråret og gamle vej til Børnehuset nedlægges samtidigt. 
Ombygning af kryds ved købmanden og Skellet får penge fra 
pulje vedrørende trafiksikkerhed  
Trafiksikkerhed kommer som et punkt senere 
Næste møde den 24. marts kl. 09.00 ved F.J.Byg 
 

 


